
P R O T O K Ó Ł 
 

z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 28 marca 2017 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 10, a zakończono o godz. 1250. 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, co stanowi 93,33 % (zgodnie 
z listą obecności). 

 
Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Niemyjski Sławomir 
8. Wojtkowski Mirosław 
9. Czartoszewski Piotr 

10. Dąbrowska Wiesława 
11. Pabich Marek 
12. Paprocki Piotr 
13. Stypułkowski Henryk 
14. Szymoniak Andrzej 

 

Radni nieobecni na sesji: 
1. Żebrowska Wioleta 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 
2. Z-ca Burmistrza – Pan Michał Gąsowski 
3. Lokalna Grupa Działania „Brama na Podlasie” - Monika Dzielnik 
4. Komendant Powiatowy Policji - Pan Krzysztof Woźniewski 

 
Porządek obrad sesji: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacja Lokalnej Grupy Działania „Brama na Podlasie” na temat efektów 

działalności oraz możliwości współpracy. 
6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Wysokiem Mazowieckiem w sprawie 

odtworzenia Posterunku Policji w Szepietowie. 
7. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
8. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-
2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2022. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego. 

12. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Szepietowie za 2016 r. 

13. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w 
2016 r. 



14. Informacja na temat kosztów eksploatacji świetlicy w tym wynajmu Izby Tradycji w 
Wojnach Szubach za 2016 rok 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych 
taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  oraz odprowadzania ścieków. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego -  
Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Oczyszczania z obowiązku wpłaty nadwyżki 
środków obrotowych do budżetu gminy Szepietowo 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Szepietowo w 2017 roku 

18. Podjęcie uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie spółkom wodnym 
dotacji z budżetu Gminy Szepietowo, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonania 
działań. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego zawarcia umowy na najem lokalu użytkowego na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 
21. Wolne wnioski i zapytania. 
22. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 
Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 
na sesji obecnych jest 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.  
 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 

 Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 
Sławomir Niemyjski. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.   Radny Piotr Paprocki złożył interpelację: 
„Panie Przewodniczący Rady chciałbym zapytać się w przedmiocie złożonego wniosku przez 
Gminę Szepietowo na gospodarkę wodno-ściekową. Tutaj zwrócił się do mnie mieszkaniec 
miejscowości Szepietowo Wawrzyńce, który zadał mi pytanie, że w tym wniosku nie ma, nie 
było ujęta kanalizacja w Szepietowie Wawrzyńcach. Ja sprawdziłem na stronie internetowej i 
faktycznie nie jest to zadanie ujęte. Chciałbym wobec taką informację, czy w tym wniosku 
była ujęta kanalizacja w Szepietowie Wawrzyńcach i ewentualnie czy mógłbym otrzymać 
kopię wniosku, który został złożony do Urzędu Marszałkowskiego?” 
 Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedź na interpelację zostanie 
udzielona przez Pana Burmistrza w punkcie 20 porządku obrad. 
 

Ad.5. Informację na temat efektów działalności oraz możliwości współpracy Lokalnej Grupy 
Działania „Brama na Podlasie” złożyła Pani Monika Dzielnik z Lokalnej Grupy Działania 
„Brama na Podlasie”, która poinformowała, że „mamy taki obowiązek i jedno z zadań, że 



wszystkie gminy, które są członkami Lokalnej Grupy Działania „Brama na Podlasie” po 
prostu raz w roku odwiedzić i przypomnieć, że jesteśmy, że można z nami współpracować. 
W tym roku, w Lokalnej Grupie Działania „Brama na Podlasie”, może część z Państwa zna 
naszą Lokalna Grupę Działania jako „Kraina Bobra” - to jest ta sama grupa, która zmieniła w 
roku 2015 nazwę i w tej chwili nazywamy się Lokalna Grupa Działania „Brama na Podlasie”. 
Chcemy przypomnieć, że można do nas jeszcze w tym roku składać wnioski na rozwój 
przedsiębiorczości. Będą to nabory w drugim półroczu 2017 r. Bardzo zachęcamy Państwa 
do kontaktu wcześniejszego w przygotowaniu tych wniosków, powiadomienia swoich 
znajomych, przedsiębiorców, którzy zamierzają rozpocząć działalność gospodarczą o 
możliwości składania takich wniosków. Nabór w grudniu cieszył się wielkim 
zainteresowaniem, będzie to ostatni nabór na takiego typu działalność, więc jeżeli ktoś nie 
skorzysta to już nie będzie miał możliwości. Lokalna Grupa Działania w ramach naszej 
działalności organizuje też rożne rodzaju aktywizację, np. ostatnio 8 marca w miejscowości, 
w Szepietowie, restauracji Słowiańskiej takie spotkanie z kobietami. Było 40 pań, była 
rozmowa z psychologiem o możliwości rozwoju kobiet, także też takie działania 
organizujemy, wszystko jest na naszej stronie internetowej, na Facebooku. Zachęcamy do 
kontaktu, jesteśmy tutaj nie daleko, bo w Wysokiem Mazowieckiem, w Urzędzie Miasta. 
Biuro jest czynne codziennie od 7:30 do 15:30. Każdego dnia jest ktoś z pracowników. 
Zachęcam do kontaktów z naszą Grupą Działania.” 
 

Ad.6. Informacji na temat odtworzenia Posterunku Policji w Szepietowie udzielił Komendant 
Powiatowej Komendy Policji w Wysokiem Mazowieckiem Pan Krzysztof Woźniewski, który 
poinformował, że „otwarcie posterunku policji planowane jest w maju tego roku. Wiadomo, 
gdzie będzie posterunek. Będzie tam pięć etatów w tym kierownik, dwóch dzielnicowych, 
dwóch patrolowców. Jest taki pomysł żeby w tym posterunku zamontować domofon, który 
będzie służył dla Państwa. Co to znaczy domofon, to znaczy, że jak nie będzie posterunek 
czynny będzie bezpośrednie łącze z dyżurnym w Komendzie Powiatowej. I te działania takie 
czynimy że odpowiednia infrastruktura powinna być. Wiem, że są różne takie zapytania jeśli 
chodzi o sprzęt, o informatyzację. Cały sprzęt i informatyzacja będzie należeć do gminy, 
policja jak gdyby nie ingeruje w te rzeczy. Jeśli chodzi o etatowość, to absolutnie gmina nie 
będzie płacić za żadne etaty, to będą tylko i wyłącznie zasoby z Komendy Powiatowej i 
płacić będzie dla nich policja, za pracę tutaj wykonywaną. Jak już Państwo zauważyli mecze 
w Szepietowie się odbywają i my nie korzystamy ze środków tak jak wcześniej prosiliśmy o 
dofinansowanie na służby społeczne. Próbujemy własnymi siłami, próbujemy żeby policjanci 
z Wysokiego przyjeżdżali i zabezpieczali te mecze. I tak to się będzie odbywać. I jeśli chodzi 
o czynsz, bo była taka sytuacja - to policja nie płaci za żaden czynsz, bo to by było w jakiś 
sposób paradoksalne żeby ktoś zarabiał na policji. Za media oczywiście, ale nie za czynsz, 
bo ja też mógłbym sobie otworzyć w Szepietowie lokal, wynająć policji i za to brać pieniądze. 
To chyba nie na tym rzecz polega, tak mi się wydaje. Jeśli Państwo macie jakieś pytania to 
spróbuję na nie odpowiedzieć. Cały czas jestem w kontakcie z Komendantem Wojewódzkim, 
który dał mi prawo pewnych elementów decydowania, tak więc bardzo proszę.” 
W dyskusji zabrali głos: 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem „czy posterunek będzie czynny 
również w nocy, czy to będzie praca 24 godziny na dobę, czy tylko do południa, a 
popołudniu będzie jakaś zmiana?” 

- Komendanta poinformował, że „jeśli chodzi o posterunek żeby funkcjonował całodobowo 
to musi być co najmniej 12 policjantów. Ale przykładem Pana tu radnego to on wie na 
przykład, że posterunek pracuje zarówno rano, popołudniu jak i w nocy, w zależności od 
potrzeb... . I tak naprawdę np. w sobotę najczęściej ktoś pracuje w godzinach nocnych, 
czyli 18 lub 20, bo tam się najwięcej dzieje i to jest chyba naturalna rzecz, że trzeba 
zabezpieczyć bezpieczeństwo młodzieży. Jeśli chodzi o godziny, które najczęściej 
występują w posterunku to są trzy stałe pory, gdzie zawsze jest ktoś, to są dwie trzy 
godziny, ale zawsze jest ktoś, czy kierownik posterunku. Jest np. w poniedziałek od 9-ej 
do 11-ej, we wtorek załóżmy od 11-ej do 13-ej i w piątek od 13-ej do 15-ej, czy w 
godzinach popołudniowych. Tak żeby dla Państwa było wygodniej, to jest wszystko tak 



naprawę, zbieramy się wszyscy i sobie dostosowujemy godziny, żeby dla Państwa było 
wygodnie, dla mieszkańców, bo posterunek jest dla Państwa, dla mieszkańców. A ja 
dostosuję tak grafik żeby ten kierownik tam był, a jak nie to dzielnicowy.” 

- Radny Piotr Czartoszewski zwrócił się z pytaniem – „jeśli chodzi o ochronę tych imprez to 
w tej chwili my płacimy policjantom, czy to się coś zmieni?” 

- Komendant stwierdził, że „tak jak już powiedziałem, robimy tak żeby w tym przypadku, jak 
najwięcej policjantów pełniło służbę z tego posterunku, w newralgicznych sytuacjach 
będziemy się zwracać o to żeby dofinansować nas, czyli dodatkowe służby.” 

- Radny Piotr Czartoszewski stwierdził, że „czyli dodatkowych wydatków nie będzie?” 

- Komendant stwierdził, że „nie będzie. Będziemy ograniczać maksymalnie, bo po to robimy 
posterunek żeby te osoby zabezpieczały tak naprawdę Państwa.” 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że „tutaj taka dyskusja się wywiązała na komisji, czy te 
koszty, które teraz ponosimy jako samorząd czy są ostateczne, czy jeszcze będziemy 
partycypować w kosztach, a jak tak, to w jakich?” 

- Komendant poinformował, że „koszty związane są z wyposażaniem”. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że „tutaj taka dyskusja miedzy radnym się wywiązała” 

- Komendant stwierdził, że chciałby wiedzieć ewentualnie o jakie koszty jeszcze pytacie, o 
jakie jeszcze? 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że „te koszty które ponieślibyśmy jako samorząd czy to 
są już ostateczne koszty, czy jeszcze będziemy je w jakiś sposób partycypować?” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „jeśli zostanie wyposażone biuro”. 

- Przewodniczący Rady – „czy to są ostateczne koszty które ponieśliśmy, bo w tej chwili to 
jest rzędu około 90.000 zł, bo samochód - połowa 21.000 zł plus 10.000 remont 
pomieszczeń na potrzeby posterunku i 50.000 zł na wyposażenie komisariatu?” 

- Komendant stwierdził, że „pewne elementy, w które komenda wojewódzka będzie 
ingerowała będą z komendy wojewódzkiej i to będzie tak naprawdę wkład, można 
powiedzieć policji w dostosowanie nie swojego budynku. Trzeba podkreślić to wyraźnie, to 
jest wkład pieniążków w nie swój budynek, żeby to funkcjonowało. Natomiast to co 
Państwo ponoszą to są tak naprawdę Wasze rzeczy. W chwili obecnej ja nie mam 
informacji takiej żebyście mieli ponosić jeszcze jakiekolwiek koszty. Takie jakie były wiem 
że zostały zatwierdzone, tak my analizowaliśmy i z Panem radnym i z Panem 
Burmistrzem żeby dostosować tak optymalnie, to nie będzie wielkiego halo, ponieważ ja 
też nie będę tutaj robił, bo np. w danym pokoju jest potrzebna szafa metalowa, bo taka 
musi być, szafa na dokumenty, komputer, biurko, krzesło i to wszystko. Tu nie ma być 
wygód. Ten policjant tak naprawdę ma przyjechać, zrobić notatkę i ma jechać w rejon. To 
nie ma tak siedzenia, policjant nie jest od tego żeby siedzieć.”      

- Radny Piotr Czartoszewski – „czy już wiadomo kto będzie kierownikiem?” 

- Komendant stwierdził, że „nie.” 

- Radny Henryk Stypułkowski zwrócił się z pytanie, „a od kogo to zależy?” 

- Komendant stwierdził: „ode mnie – to najczęściej od komendanta zależy kto ma być 
kierownikiem.” 

- Radny Andrzej Szymoniak zwrócił się z pytankiem, „czy już znana jest obsada 
policjantów, bo mówi się że już od maja?” 

- Komendant stwierdził, że „znanych jest tylko dwóch dzielnicowych.” 

- Radna Renata Sosnowska – „a czy w Szepietowie będzie nasz kolega radny?” 



- Komendant stwierdził, że „nie, bo jest wspaniałym dzielnicowym w Kobylinie. Będzie 
dwóch dzielnicowych, jeden będzie na miasto, drugi będzie na gminę, taki będzie 
podział.”  

- Radny Andrzej Szymoniak zwrócił się z pytaniem, „czyli tak jak Pan wspomniał za media 
będzie płacić policja, czyli za wodę, za prąd, a za najem lokalu koszt nasz jak gdyby 
samorządu?” 

- Komendant poinformował, że „tak, za media będzie płacić policja, tak jak już 
powiedziałem to chyba tak naprawdę jest w miarę logiczne, bo to byłby zarobek na policji 
tak naprawdę. Jak funkcjonują posterunki w województwie podlaskim to nikt nie płaci 
czynszu, żebyście też Państwo wiedzieli, że Sokoły i Czyżew - my nie płacimy za czynsz.”  

- Burmistrz stwierdził, że w uzupełnieniu tego co Pan Komendant powiedział  to „ja 
dzwoniłem do Czyżewa i dzwoniłem do Sokół i tam rzeczywiście policja jest 
zwolniona z czynszu. Tam jest troszkę prostsza sytuacja, bo tam są 
pomieszczenia, w których jest policja są własnością bezpośrednio urzędu 
miejskiego, u nas jest to obiekt ośrodka kultury, bo nie wiem, czy to było mówione, 
ale policja wraca na stare miejsce, czyli tutaj po sąsiedzku, tu gdzie był poprzednio 
posterunek, to będzie odtworzony. Opieka społeczna będzie w budynku Urzędu 
Miejskiego, czyli tak jak było przed likwidacją posterunku.      

Ad.7. Informację o pracy w okresie między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa. Burmistrz 
stwierdził, że jedną z takich ważniejszych spraw to była rozmowa z policją w sprawie 
odtworzenia posterunku w ostatnim okresie, bo nie ukrywam, że te prace w ostatnim 
miesiącu szybko przyśpieszyły, bo była decyzja Komendy Wojewódzkiej, że możemy mieć 
ten posterunek otworzony w maju. Także my ubiegaliśmy się o to utworzenie natomiast tutaj 
jak gdyby zasługa Komendy Wojewódzkiej i Pana Komendanta, że to pójdzie tak szybko... . 

 Oprócz tego w tym okresie złożyliśmy wnioski do Lokalnej Grupy Działania na 
modernizację i doposażenie przedszkoli, które mieszczą się we wszystkich naszych 
szkołach, czyli w Szepietowie, w Wojnach i w Dąbrówce oraz wniosek na uzupełnienie 
wyposażenia Gminnego Ośrodka Kultury. Chodzi tutaj o projektor taki multimedialny, 
zakupienie nagłośnienia na scenę i kurtynę. Te wnioski są złożone w LGD, czekamy na 
rozstrzygnięcie. No i z takich jeszcze ważniejszych są trzy rzeczy: w Dąbrówce Kościelnej 
zostało zakończone przykrycie tego podjazdu do szkoły, to są prace z ubiegłego roku, które 
nie zostały zakończone ze względu na wcześniejszą niż zakładaliśmy zimę i chodnik ten na 
Ogrodowej to też są prace z ubiegłego roku, ale są już zakończone... . No i jeszcze taka 
jedna rzecz, o której możemy już chyba mówić głośno, ponieważ tydzień temu odbyło się 
spotkanie z przedstawicielami Polskiej Spółki Gazowniczej dotyczące gazyfikacji tutaj na 
terenie gminy, no i otrzymaliśmy obietnicę publiczną, no bo na spotkaniu obecni byli wszyscy 
radni i przedstawiciele firm z terenu gminy, że w przyszłym roku będziemy mieli 
doprowadzony do Szepietowa gaz sieciowy z Wysokiego Mazowieckiego. W tym roku chcą 
zrobić dokumentację. Generalnie długość linii co planują do wykonania to ma wynosić 24 km. 
Jeśli dobrze pamiętam, czyli z Wysokiego Mazowieckiego do Szepietowa i główne linie będą 
szły przez Dąbrówkę w stronę Pułazia, w stronę Zalesia, w stronę Wojen, w stronę 
Szepietowa Wawrzyńce i Podleśnego, no i mam nadzieję, że w stronę Janówki, bo tam też 
została uzupełniona ostatnia ankieta przez odbiorcę, który ma większy pobór gazu w 
Janówce i są nadzieje, że ta linia zostanie uzupełniona. Tutaj Panowie z Polskiej Spółki 
Gazowniczej, to jest spółka państwowa, czyli główny dostawca gazu na terenie kraju, główny 
właściciel linii przesyłowej na terenie Polski, no i mam nadzieję, że słowa dotrzymają, prace 
projektowe będą zaczynane. Mają wyłonić wykonawcę projektu, później uzgodnienia 
środowiskowe. Cała ta dokumentacja, która prawdopodobnie około roku potrwa, ale wydaje 
się że jest to realny termin, żeby prace związane z gazyfikacją były rozpoczęte tak jak 
obiecali wiosną. I z tego co oni powiedzieli, gdzieś w okolicach czerwca, lipca będziemy 
pytać również mieszkańców gminy, osoby fizyczne, kto chciałby się przyłączyć do tej sieci 
gazowej. W tej chwili zapytania tylko poszły do firm do większych odbiorców gazu, tak to 



zostało ustalone, że pierwsze nasze zapytania poszły do firm, które używają gazu do 
produkcji, do celów przemysłowych. Wszystkie firmy z terenu naszej gminy się 
zadeklarowały, że są zainteresowane, a w drugim etapie będzie możliwość przyłączenia do 
posesji do gospodarstw domowych.” 
 

W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Henryk Stypułkowski stwierdził, że „rozumiem Panie Burmistrzu, że w tych 
wioskach, gdzie przedsiębiorcy nie zgłosili zapotrzebowania, bo nie ma takich firm to w 
przyszłości, jeżeli większa ilość mieszkańców w wiosce ten gaz zechce to będą brani pod 
uwagę?” 

- Burmistrz poinformował, że raczej tak.  
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 
(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.8. Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Przewodniczący 
Rady - Sławomir Czarkowski 

Radna Renata Sosnowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że „chciałabym Państwa 
poinformować, Państwa radnych i zaproszonych gości o przebiegu tej naszej Komisji 
Oświaty, a szczególnie chciałam Państwu zwrócić uwagę na odpowiedzi jakie 
otrzymywaliśmy na zapytania nasze. Panie Burmistrzu niedopuszczalne jest to, że Pana 
pracownik udziela nieprawdziwych informacji, wyrwanych zupełnie od rzeczywistości. Te 
informacje były przekazywane w sposób nie właściwy, ośmieszał siebie samego, urząd 
ośmiesza i przede wszystkim nas jako radnych. Pytanie dotyczyło placu przy GOK-u tutaj w 
Szepietowie, to chodziło o sprawy techniczne. Ile wydaliśmy pieniędzy na projekt, kiedy ten 
projekt będzie realizowany, czy w ogóle będzie realizowany. Otrzymaliśmy odpowiedź na  
pytanie, że za żaden projekt gmina nie poniosła żadnych kosztów, co jest nieprawdą, że taki 
projekt to sam by mógł narysować – tylko dajcie mi kredki. Zostaliśmy również wprowadzeni 
w błąd jeszcze w innym sprawach. Mianowicie w sprawie pieniędzy, które miały być 
przeznaczone z funduszu alkoholowego na szkoły. Dostaliśmy informację, że dyrektorzy 
szkół nie zgłosili takiego zapotrzebowania, a sprawy dożynek i dni Szepietowa nie były 
omawiane, dlatego, że potem dopiero sprawdziłam jaki to jest stan faktyczny. I oczekuje, że 
na naszym wspólnym posiedzeniu, na naszym następnym posiedzeniu komisji te sprawy 
zostaną wyjaśnione i sprostowane. Chce jeszcze dodać, że jako radna od ponad roku 
dopominam się o informację w sprawie wydatków publicznych i tej informacji do dziś nie 
dostałam.”  

- Burmistrz stwierdził, że „jak były jakieś niedomowienia to oczywiście wyjaśnimy, ale jak 
dobrze pamiętam posiedzenie Komisji Oświaty było tego samego dnia kiedy było 
posiedzenie wspólne, chyba tak? Sesja była. Ja byłem cały czas na miejscu i gdyby 
Komisja Oświaty – a czy Komisja Oświaty mnie poprosiła żebym przyszedł? Byłem, cały 
czas siedziałem w Urzędzie. Ja uważałem że nie jestem potrzebny na komisji, bo jeśli 
mieliście jakieś wątpliwości to trzeba było, że tak powiem krzyknąć i ja bym przyszedł i 
byłoby wyjaśnione od razu.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, „ale Pana pracownik był i nam wyjaśniał to o co 
pytaliśmy, poszłam sprawdziłam na następny dzień i nic nie miało wspólnego z tymi 
odpowiedziami. Za projekt pieniądze były zapłacone. Projekt jest jakby, żaden projekt, 
żadne dofinansowanie, a ta Pani, która przyjeżdżała z Ełku nam ten projekt pokazywała, 
rysowała, ale myśmy otrzymali informacje, że tak każdy może narysować.”  

- Burmistrz stwierdził, że „Pani radna, no ja nie chcę być złośliwy, ale o tym że projekt jest 
zrobiony Pani radna doskonale wiedziała, bo brała udział w opracowaniu tego projektu. 



Konsultowaliśmy to z Wami pod GOK-iem kilkakrotnie. Tak więc ja nie wiem o co pytać, 
jak wszyscy wiedzieli, że ten projekt jest.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „ja zapytałam ile za ten projekt zapłaciliśmy, 
więc usłyszałam odpowiedź, że nic nie zapłaciliśmy.” 

- Burmistrz stwierdził, że „no nie, za nic to nikt nic nie zrobi.” 

- Radna Renata Sosnowska – „no właśnie.” 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że „mi się wydaje, że to nie jest przedmiotem sesji. Pani 
Radna, chce Pani zabrać jeszcze glos?” 

- Radna Renata Sosnowska – „ja już powiedziałam”. 

Radni nie zgłosili innych uwag do informacji. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu.  
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.9. Z propozycja zmian w budżecie gminy na 2017 r. zapoznała Skarbnik Gminy Pani 
Anna Wiśniewska. 
 

W dyskusji zabrali glos: 

- Radna Wiesławą Dąbrowska zwróciła się z pytaniem, „a co to jest za punkt 17 w 
zmianach?” 

- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że „przenosi się kwotę 2.138 zł z usług i 7.000 zł z opłat na 
rzecz budżetu państwa na opłatę wieczystego użytkowania dla województwa podlaskiego  
za gruntu kupione w Szepietowie Wawrzyńcach – ODR.” 

- Radny Marek Pabich zwrócił się z pytaniem, „a co to za środki dla fundacji?” 

- Burmistrz wyjaśnił, że „to są środki na fundusz powiatu na sztandar.” 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXIII/168/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10. Z projektem zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2020 wraz z 
prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2022 zapoznała Skarbnik Gminy Pani 
Anna Wiśniewska. 
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXIII/169/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.11. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wystąpił Z-ca Burmistrza Pan Michał Gąsowski, 
który poinformował, że „na poprzedniej sesji żeśmy podejmowali uchwałę w sprawie projektu 
dostosowania sieci szkół, do tego projektu uchwały potrzebne nam były pozytywne opinie 
Podlaskiego Kuratora Oświat i związków zawodowych, które występują w szkołach. Takie 



opinie już otrzymaliśmy, w związku z powyższym możemy właściwą uchwałę podjąć. Ja tylko 
dodam dla tych co tego nie znali, że w zasadzie dla sieci szkól nie zmieniamy nic, po prostu 
musimy wygasić gimnazjum i tak się dzieje. Szkoła Podstawowa w Szepietowie przejmie ten 
obowiązek administracyjny gimnazjum i doprowadzi do końca działalność w związku z 
reformą”. 
Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXIII/170/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.12. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Szepietowie za 2016 r. złożyła Kierownik M-GOPS Pani Wanda Bogucka. 

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 
 

W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się z pytaniem, „Pani Kierownik czy nadal nie ma 
sposobu na skuteczne wyegzekwowanie długów, należnych płatności alimentacyjnych?” 

- Kierownik M-GOPS poinformowała, że „chodzi o ten dług alimentacyjny 94.000 zł?” 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że „właśnie ten dług mam na myśli, czyli to jest 
osoba podobna do słynnego Pana Kijowskiego, który ponad 120.000 zalega i nie ma 
możliwości na tego Pana, czy na tą osobę również nie ma sposobu żeby wyegzekwować 
tą należność?” 

- Kierownik stwierdziła: „Panie radny co roku idzie zawiadomienie do prokuratury, że 
możliwość popełnienia przestępstwa. To jest jedna sprawa. Z tytułu alimentów, to znaczy 
nie płacenia alimentów jeszcze nikogo nie posadzili. Druga sprawa, jeżeli chodzi akurat o 
tego Pana to ten Pan wyjechał do Belgii. A same alimenty nie są przestępstwem, nie 
płacenie.” 

- Radny Marek Pabich stwierdził, że uchylanie się od nie płacenia jest przestępstwem, ale 
musi być wykazane, że on się uporczywie uchyla od tego płacenia. Jeżeli taka osoba np. 
robi paczki dzieciom, na święta i tam są jakieś ubranka i jakieś rzeczy, wpłaca powiedzmy 
po 50 czy 100 zł, ile ma, co jakiś czas, to nie jest uporczywe uchylanie się od płacenia 
alimentów i dlatego są te postępowania umarzane. Obecnie jest taki projekt, że 
alimenciarze, którzy nie będą płacili trzy miesiące pod rząd będą kierowani do prac, żeby 
odrobić.” 

- Kierownik stwierdziła, że „mamy takiego alimenciarza, który ma zasądzone alimenty na 
dwoje dzieci, ale płaci co miesiąc 50 zł i on jest ok, nie ma uporczywego uchylania się, ale 
miejmy nadzieję, że przepisy się zmienią i Ci Panowie skoro są ojcami, to albo się 
poczują, albo będą zmuszeni do pracy.”  

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie została przyjęte jednogłośnie. 

Ad.13. Ze sprawozdaniem z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
w 2016 r. zapoznał Burmistrz Szepietowa. 

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 



Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie została przyjęte jednogłośnie 

 

Ad.14. Z informacją na temat kosztów eksploatacji świetlicy w tym wynajmu Izby Tradycji w 
Wojnach Szubach za 2016 rok zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.15. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania 
dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz odprowadzania ścieków 
wystąpił Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki, który poinformował, że „z dniem 25 
kwietnia 2017 r. upływa termin obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
oraz odprowadzania ścieków. W związku z powyższym dokonaliśmy analizy kosztów 
eksploatacji urządzeń dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Przeanalizowaliśmy 
także planowane dochody jakie osiągniemy w przyszłym roku i stwierdziliśmy, że utrzymamy 
dotychczas obowiązujące ceny. W związku z powyższym wystąpiliśmy do Szanownej Rady o 
przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Przypomnę tutaj, że dotychczasowa cena za 
dostarczaną wodę wynosi w grupie G1, czyli wszyscy odbiorcy poza wsią Bryki, jest cena 
2,25 zł, natomiast dla wsi Bryki cena wynosi 2,45 zł. Opłata stała w wysokości 3 zł 
miesięcznie oraz cena za odbiór ścieków 3,30 zł za 1 m3. Te ceny pozwolą nam osiągnąć 
dochody i pokryć planowane koszty w przyszłym roku. W uchwale mamy tutaj również punkt 
dotyczący dopłaty do ceny wody, jest to 20 gr do 1m 3 ze względu na tą taryfę G2, gdzie ta 
cena jest wyższa i dla mieszkańców naszej gminy jest dopłacana z budżetu. Ten punkt 
pojawił się dlatego, że mamy zalecania RIO, żeby za każdym razem jeśli przedłużamy lub 
zmieniamy cenę ta uchwała była podejmowana. Do tej pory podejmowaliśmy tą uchwałę 
tylko raz, do momenty aż ta opłata by uległa zmianie. Natomiast RIO zaleciła żeby to czynić 
co roku, za każdym razem, gdy uchwalana jest kolejna cena bądź przedłużana cena.” 
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych (radny Andrzej Szymoniak wyszedł z sesji), za podjęciem uchwały głosowało 13 
radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXIII/171/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.16. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 
budżetowego - Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Oczyszczania z obowiązku wpłaty 
nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Szepietowo wystąpił Kierownik ZWKiO Pan 
Mirosław Wysocki, który poinformował, że „Zakład nasz za rok 2016 wypracował nadwyżkę 
środków obrotowych w wysokości 236.131,79 zł. Chcielibyśmy tutaj zawnioskować do Rady 
pozostawienie tej nadwyżki na koncie naszego Zakładu i przeznaczenie tych środków na 
przeprowadzenie remontów na terenie stacji wodociągowej, rozbudowę sieci wodociągowej 
w miejscowości Gierałty, przybudowę dachu na budynku stacji uzdatniania wody w 
Szepietowie Podleśnymi, zrobienie elewacji. Chcielibyśmy także to przeznaczyć na zakup 
wodomierzy, bo niektóre utraciły legalizację, w tej chwili będzie to około 500 sztuk, 
chcielibyśmy to też w tym roku zrobić. Chcielibyśmy także wymienić część hydrantów 
przeciwpożarowych na terenie gminy, które uległy awarii. Jest tego dosyć sporo, więc jakąś 
tam część tych środków w miarę możliwości byśmy na to przeznaczyli. Przebudowa 



przyłącza na cmentarzu w Szepietowie wymaga rozważeniu i wykonaniu ze względu na to, 
że przyłącze biegnie przez całą długość cmentarza. W przyszłości pochówek będzie się już 
odbywał w sąsiedztwie tego przyłącza, w związku z tym planujemy przełożenie tego 
przyłącza poza teren cmentarza i udostepnienie punktu poboru wody przy samym parkanie, 
ale na zewnątrz. Oczywiście jest to uwarunkowane tym, jeśli zgodzą się właściciele gruntów 
położonych obok cmentarza, żeby poprowadzić te przyłącza. Chcielibyśmy także doposażyć 
stację wodociągową w urządzenie osuszające powietrze, bo korozji ulegają urządzenia oraz 
doposażyć stację wodociągową w Średnicy w lampę UV. Oczywiście te środki w ramach 
potrzeb jakie by jeszcze wynikły, bo wiadomo, że w trakcie eksploatacji przez ten rok wiele 
się jeszcze może wydarzyć.”  
 

W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Jan Ołdakowski stwierdził, że „tutaj Pan Kierownik mówił o tym, że wodę będzie 
wyprowadzał poza cmentarz. Ja bym prosił, aby przy okazji udrożnić odprowadzenie 
wody z parkingu.” 

- Kierownik poinformował, że „myśmy ten temat próbowali cokolwiek ruszyć, więc 
urządzeniem próbowaliśmy ten kanał udrożnić, tam wielkiego problemu nie ma, bo 
najpierw, prawdopodobnie jest to wąż melioracyjny, który uległ przytkaniu miałem 
węglowym. Po prostu woda płynąc z tym miałem, było dosyć sucho wsiąkła poprzez ten 
wąż, bo on jest drenacyjny, a ten miał został, bo urządzenie idzie dosyć swobodnie, 80 
metrów tyle mamy możliwość, żeśmy popchnęli. Żadnych zanieczyszczeń jakichś tam 
typu liści, ani cokolwiek nie cofało się, tylko i wyłącznie po prostu ten miał. To jest długi 
odcinek, na którym nie ma zamontowanych studni. Myślę, że tam montaż kilku studni na 
tym odcinku pozwalałby ewentualnie później to oczyszczać, bo w tej chwili nie ma 
możliwości, można tylko 80 metrów tylko sięgnąć z tej kratki ściekowe. No oczywiście jeśli 
będziemy mieli zgodę właściciel tego gruntu.” 

 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXIII/172/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.17. Z projektem programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Szepietowo w 2017 roku zapoznał Burmistrz, który 
poinformował, że taki program uchwalany jest corocznie i wynika on z obowiązku jaki 
nakłada na nas ustawa z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt. Ponadto Burmistrz 
stwierdził, że jest jeszcze jedna sprawa, z którą ostatnio mieliśmy problem lekki. W 
przypadku zabicia zwierzęcia okazało się, że obowiązkiem zabranie tego zabitego 
zwierzęcia, która leży w pasie drogowym, obowiązek ten należy do właściciela drogi. Jest to 
wyjaśnione. Zarząd Dróg Krajowych ma podpisaną umowę z firmą utylizacyjną, czyli jeśli by 
się zdarzyło, że na odcinku drogi krajowej leży zwierzę no to można dzwonić do nas, albo 
bezpośrednio do zarządcy drogi i oni mają obowiązek to zwierzę zabite na drodze zabrać. 
Broni się trochę Zarząd Dróg Powiatowych, ale nikt z nich tego obowiązku nie zdjął, oni nie 
mają porozumienia, no ale gdyby się coś zdarzyło na drogach powiatowych to będziemy 
próbowali z nich wyegzekwować, żeby jednak oni zabrali, ale jeśli leży już w rowie, czy poza 
pasem drogowym to już nie zabiorą.” 
 

W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził: „Panie Burmistrzu dobrze by było aby podać numery 
telefonów, do Urzędu Miejskiego, jak również do zarządców dróg powiatowych jak i 
krajowych, żeby kierowcy jadąc, gdy spotkają taką ofiarę na poboczu, czy na jezdni mogli 
powiadomić właściwego zarządcę, żeby to sprzątnąć.” 

- Burmistrz poinformował, że „przygotujemy taki wykaz i przekażemy sołtysom, bo na tą 
chwilę ja mam telefon do Pani Maciąg, gdyby ktoś z Państwa chciał, czyli z osoby z którą 



mamy podpisaną umowę, że jest wypadek, ale zwierzem żyje, czyli na pomoc 
weterynarza... , a w przypadku innych zdarzeń prosimy o kontakt do Urzędu, u nas tym 
się zajmuje Paweł Jabłoński, a wykazy tych poszczególnych zarządców my przygotujemy 
i przekażemy do sołectw.”    
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXIII/173/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.18. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie spółkom 
wodnym dotacji z budżetu Gminy Szepietowo, sposobu jej rozliczania oraz kontroli 
wykonania działań wystąpił Burmistrz. Burmistrz poinformował, że projekt tej uchwały jest na 
prośbę Zarządu Spółki Wodnej „Mianka”, która u nas funkcjonuje. Myślę, że funkcjonuje 
dobrze, bo chyba nie ma nikt żadnych negatywnych uwag do jej działania. Ma też bardzo 
wysoką ściągalność składek, chyba 98%, jako jedna z nielicznych w okolicy. Do tej pory było 
tak, że my pieniądze spółce wodnej przekazujemy jako gmina co rocznie, tylko było tak, że 
my zlecaliśmy spółce wodnej jakąś konkretną robotę i potem płaciliśmy za wykonanie tej 
roboty. Musiało być jakieś większe zlecenie co tam spółka wodna może wykonać, tak jak 
było dwa lata temu - odprowadzenie wody ze stawu we Włostach. Było to konkretne zadanie, 
więc mogliśmy coś takiego zlecić. Natomiast jeśli są to drobne sprawy, to dużo załatwiania. 
Na wniosek Zarządu Spółki Wodnej, prawo taką możliwość dopuszcza, żeby gmina udzieliła 
dotacji w takiej wysokości jak było udzielane poprzednio, w drodze konkursu. Jest to 
ogłoszone do publicznej wiadomości i spółka wodna składa ofertę i prosi o takie 
dofinansowanie i gmina przekazuje im pieniądze na ich działalność... .” 
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 
  

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXIII/174/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.19. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego zawarcia umowy na najem lokalu użytkowego na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata wystąpił Burmistrz, który poinformował, że Pan Sokołowski wystąpił z 
pismem o najem lokalu na sklep w budynku w Plewkach w pomieszczeniach w których 
kiedyś ten sklep był i prowadził Pan Kostro. „Pan Sokołowski jest mieszkańcem wsi Plewki i 
wola mieszkańców jest taka żeby on mógł ten sklep prowadzić... . W związku z tym prośba 
jest taka, bo zawarcie umowy użytkowania, najmu lub dzierżawy na czas dłuższy niż 3 lata, 
lub czas nieoznaczony następuje w drodze przetargu w myśl ustawy. Natomiast wojewoda, 
odpowiednia rada bądź sejm mogą wyrazić zgodę na odstąpienie z obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tych umów i jeśli Państwo byście taką zgodę wyrazili to byśmy 
mogli podpisać tą umowę z tą konkretną osobą, którą wskazują mieszkańcy Plewk.” 
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXIII/175/17 dołączona do protokołu) 



 

Ad.20.  Odpowiedzi na interpelacje udzielił Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan 
Wyszyński. 
„W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego Piotra Paprockiego chciałbym poinformować, 
że, nie wiem na którą listę Pan radny zerkał, bo my jako gmina składaliśmy dwa wnioski z 
dwóch różnych działań. Rzeczywiście we wniosku, który był składany do PROW-u była ulica 
Przemysłowa i hydrofornia w Średnicy. Natomiast jest złożony drogi wniosek do RPO, nawet 
mam numer wniosku RPO 060200-018/2017 złożony został 31 stycznia 2017 r. i tytuł tego 
wniosku „Budowa kanalizacji sanitarnej i tłoczno-grawitacyjnej z przyłączeniami w 
miejscowości Szepietowo Wawrzyńce, etap II”. Tak więc wniosek taki został złożony. 
Natomiast w RPO ta procedura jest taka, że chyba ze cztery miesięce trwa zanim oni listę 
stworzą.” 
 

Ad.21.  Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził: „Panie Burmistrzu wrócę do sprawy projektu 
zagospodarowania działki wokół GOK-u, o której tu Pani Przewodnicząca Komisji Oświaty 
wspomniała wcześniej. Chodzi mi oto, czy projekt ten uwzględnia wymianę ogrodzenia tej 
działki, bo w tym stanie jaki tu jest obecnie to naprawdę szpecące. Budynek GOK-u dość 
przyjemnie wizualnie wygląda, natomiast ogrodzenie z dwóch stron jest fatalne. Czy to 
przewidziane jest, a jeżeli nie to prosiłbym o rozwagę żeby zmienić to ogrodzenie na 
jakieś odpowiednie i dobrane do obiektu”.  

- Burmistrz stwierdził, że „z tego co pamiętam to ogrodzenia w tym projekcie chyba nie 
było, tam były chyba tylko nasadzenia, czyli takie zielone ogrodzenia, tutaj od sąsiadów, 
nowe nasadzenie wokół działki. Natomiast działka od strony ulicy i od strony GOK-u 

byłaby odkryta. Tu był w całości utwardzony plac, tylko po środku taki skwerek jak gdyby z 

ławkami, czyli miejsce do posiedzenia. Natomiast ogrodzeń nie było w tym projekcie z 
tego co pamiętam. Miały wystąpić nasadzenia.” 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził: „czyli co, nasadzeniami zielonymi chcemy przykryć 
wygląd tych ogrodzeń, zardzewiałych, szepczących, walących się płotów?” 

- Burmistrz stwierdził, że „z tamtej strony z tyłu to by się przydało coś i to myślimy takie nie 
przezroczyste. Myśleliśmy o takich drewnianych, nie wiem jak to się fachowo nazywa, 
parawany czy coś, bo tam jest ta siłownia i tam jak po odkryciu tego i wyczyszczeniu to 
rzeczywiście okazało się, że za płotem jest nie ciekawie. Tak więc myślę, że jakieś 
elementy architektury takiej małej byśmy wkomponowali, żeby oddzielić rzeczywiście 
zwłaszcza z tyłu, bo tam jakieś kurniki i coś tam się poodsłaniały. Za ładnie to nie wygląda 
na pewno, ale myśleliśmy tak bardziej o takich elementach architektury ogrodowej.” 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził: „czyli jest nadzieje, że Pan Burmistrz zadziała i aby 
otoczenie to również wyglądało ładnie.” 

- Burmistrz stwierdził, że jeśli chodzi o dom kultury to my chcieliśmy z LGD pozyskać środki 
„bo tak jak Państwo wiecie remont pomnika POW w Dąbrówce Kościelnej, na który my 
pierwotnie mieliśmy zarezerwowane środki w LGD. W związku z tym, że dostaliśmy 
pieniądze od Marszałka, to się odblokowały pieniądze, które były zarezerwowane na ten 
pomnik i teraz próbujemy jakoś tak zrobić, żeby je się udało przeznaczyć na ten właśnie 
plac. Natomiast Urząd Marszałkowskim nie chce jednoznacznie się wypowiedzieć, czy 
można, czy nie można, bo tutaj wchodzi w grę pojęcie rewitalizacji. A rewitalizacja to 
hasło ktoś takie sobie wymyślił i nikt do końca nie wie o co chodzi. To jest, że nie tylko ma 
się poprawić wygląd, to mają jeszcze z tego korzystać osoby niepełnosprawne, małe 
dzieci. Naszym zdaniem ten plac takie warunki by spełniał, bo jest on w środku 
Szepietowa, byłby dostępny dla niepełnosprawnych i byłoby też wsparciem działalności 
ośrodka kultury, możliwość organizacji imprez terenowych tutaj pod ośrodkiem. I my 
swoje argumenty mamy i jeśliby się dało aby żeby te pieniądze przenieść z pomnika, bo 
tak jak mówię na pomnik już mamy z zupełnie innego źródła i większe pieniądze, to wtedy 



byśmy próbowali zrobić to w ramach LGD jako rewitalizacja tego terenu pod ośrodkiem. Z 
tym, że to się pewnie wyjaśni w okolicach kolejnego naboru, na początku lipca.” 

- Radna Renata Sosnowska zwrócili się z pytaniem „kiedy ten remont się rozpocznie 
stadionu?” 

- Burmistrz wyjaśnił, że „do wczoraj był termin składania ofert na remont stadionu. Wpłynęły 
trzy oferty i są w tej chwili w trakcie weryfikacji te oferty. Zakładamy, że w kwietniu się 
rozpocznie. Z tym, że niestety jest troszeczkę drożej niż kosztorys. To jeszcze pewnie na 
następnej sesji będziemy rozmawiać. Natomiast oferty są weryfikowane. Trzy firmy 
złożyły, najtańsza jest firma jakaś z Białegostoku, która rzekomo opinię ma dobrą, bo 
robili jakieś prace remontowe w szpitalu i w komendzie policji. Natomiast dzisiaj się 
dowiedziałam, że robili też stadion i tam akurat na stadionie średnio są zadowoleni w 
Wysokiem Mazowieckiem, ale my to sprawdzimy, zweryfikujemy. Chcemy żeby w 
kwietniu się rozpoczęło”.  

- Radny Piotr Czartoszewski zwrócił się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie utylizacji 
eternitu. 

- Burmistrz poinformował, że „niestety nie ma w tej chwili środków w Funduszu Ochrony 
Środowiska na ten cel. My jako jedyne chyba województwo nie mamy, mamy nadzieję, że 
ktoś je przesunie, bo np. mazowieckie ma środki na utylizację eternitu, bo rozmawialiśmy 
z tą firma z Zambrowa co od nas zabiera śmieci i na mazowiecki jest dofinansowanie, a 
na podlaskim nie ma. Tak więc na dzień dzisiejszy środków z Funduszu Ochrony 
Środowiska nie ma, ale wszystkie gminy się dopominają, żeby były... . To co było zostało 
wykorzystane. Natomiast zgłoszeń jest dużo więcej niż jest środków, ale Ci Państwo 
którzy mają ten eternit to prosilibyśmy aby się zapisywać w gminie na listę, no bo jak się 
coś pojawi to tak jak poprzednie w kolejności zgłoszeń, bo inaczej się tego nie dało zrobić, 
bo ja mam nadzieję, że będzie.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „już się dowiadywała u pracownika gminy  i 
powiedział, że żadnej takiej listy nie może zrobić, bo nie ma funduszy.” 

- Burmistrz stwierdził, że „zgłoszenie przyjmą, natomiast nie powiem, kiedy dadzą 
pieniądze, no bo nie wiemy.”  

- Sołtys wsi Średnica-Jakubowięta Szepietowski Eugeniusz - „Panie Burmistrzu ja 
chciałbym zapytać jak z tą drogą do Brzósk, czy będzie to w tym roku robione, czy nie, bo 
tam jeździli, wycinali jakieś gałęzie?” 

- Burmistrz stwierdził, że „zgodnie z tym co ustalaliśmy i jest zapisane w budżecie ten 
kilometr będzie, bo jesteśmy dogadani ze Starostwem i te wycinanie gałęzi to jest jak 
gdyby przygotowanie do robienia tej drogi. Z tego co wiem w tej chwili jest to na etapie 
przetargu w Zarządzie Dróg Powiatowych. Starosta zlecił Zarządowi Dróg Powiatowych 
wyłonienie wykonawcy tego odcinka drogi, no ale problem jest taki sam jak i u nas ceny 
asfaltu bardzo podrożały, zobaczymy co Starosta powie, czy nie będzie oczekiwał od nas 
jeszcze więcej dofinansowania, ale mam nadzieję, że nie.” 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem – „a to będzie finansowane z naszego 
budżetu?” 

- Burmistrz stwierdził, że „my mamy z budżetu naszego 200.000 zł dofinansowanie tego 
remontu, ale to jest inwestycja Starosty, tylko my się dokładamy do tego. Tak jak są 
wszystkie drogi robione w Starostwie.” 

- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się z pytaniem – „odnośnie tej drogi Brzóski – Średnica 
– z której strony ten jeden kilometr będzie robiony, chyba nie od torów, gdzie tutaj będzie 
przebudową i budową tunelu pod torami, przecież to zostanie zrujnowane?” 

- Burmistrz poinformował, że „oni się mają od tych torów odsunąć i są w kontakcie z tym 
projektantami drogowymi, także odsuną się mniej więcej tyle ile będzie potrzeba na 



budowę, tego nowego tunelu, ale od tej strony zaczną, tylko nie od samego przejazdu, 
tylko  troszkę dalej.”  

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że „mam nadzieję, że będzie to skoordynowane z 
jednym i drugim zadaniem, żeby nie było dewastacji i niszczenia inwestycji robionej za 
nasze środki.” 

- Przewodniczący Rady złożył życzenia z okazji dnia kobiet i dnia mężczyzny, a przed 
wszystkim w związku z tym, że 11 marca był dzień sołtysa złożył życzenia sołtysom z 
terenu gminy Szepietowo. 

- Burmistrz stwierdził, że podjęliśmy uchwałę o przystąpieniu do opracowania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego na trzy działki na terenie gminy, czyli na tą 
działkę w Szepietowie Wawrzyńcach, na działkę, gdzie była składnica drewna i działkę 
miedzy restauracją Słowiańską a Bielikiem i w sobotę najbliższą o godz. 9-ej odbędą się 
konsultacje z urbanistami w sprawie tego planu i bardzo serdecznie zapraszam... . 
Ponadto 28 kwietnia 2017 r. odbędą się badania mammograficzne przy GOK-u w 
Szepietowie. 

Ad.22.  Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad XXIII 
Sesji Rady Miejskiej Przewodniczący Rady zamknął obrad i zaprosił na kolejną sesję 
 
Protokołowała 
 
Ewa Bartłomiejczuk     Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
               Sławomir Czarkowski  


